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3.7.2023 -Zoom- klo 18:15 

 

Läsnä: 

Lauri Laitinen    puheenjohtaja 

Anna Luttinen   sihteeri 

Jawad el Hamrou 

Elisa Tirkkonen 

Lauri Ijäs 

Siru Huurre 

Elsa Vänttinen 

Siina Jauhiainen 

Samu Saarainen 

Pinja Jousinen 

Sara Nikulainen 

Sarianna Saastamoinen 

 

 

 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Avattiin kokous klo 18:15. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

4. Ilmoitusasiat 

-Avenuen omistajalta terveisiä (pub golf): isot kiitokset kemisteille hyvästä käytöksestä sekä 

jopa hyvästä huumorintajusta. Myös muut asiakkaat kuulemma tykkäsivät.  

-Haalarimerkkejä saapunut lisää. 

 

5. Hallintoasiat 

5.1.Talousasiat 

Tilanne tilillä: 8448,40 € 

Kassassa: 96,00 € 

5.2. Rekom vs Revolution, Venn ja Freetime 

Laurit menevät juttelemaan Jukalle asioista.  

5.3. Jäsenen hyväksyntä 

Hyväksytään 1 uusi jäsen Radikaaliin. 

5.4. Toinen kortti tiliin 

Viime kokouksessa oli puhetta, olisiko toista korttia mahdollista saada tuohon tiliin 

tapsoja varten. Mahdollista hankkia, mutta maksaa noin 50 €. Ei tässä vaiheessa vuotta 

enää akuutti, mutta pidetään mielessä ensi hallitusta varten. 

5.5. Radikaalilla on uusi grilli  

Radikaalille ostettiin uusi grilli jalkansa katkaisseen tilalle. Todetaan kuluja 25€.  
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6. Tapahtumat ja liikunta 

6.1. Menneet 

6.1.1. Kesätapaaminen 1 

 Beerbongia, pari kaljaa, oli porukkaa. Tunnelma oli HYVIN lämmin, vesi/mehutarjoilu 

voisi olla hyvästä ensi kerralla. Viilu korkattu, palvelu pelasi ja jengi viihtyi. 

 

6.2. Tulevat 

6.2.1. Kesätapaaminen 2 

Kampuksen kenttä varattu klo 14-18. Norsupallo suunnitelmana. Pinjalla 

jumppapallo kopilta, grilli yhä MCK:lla. Budjetoidaan 10 € vesikanisteria varten. 

Infoihin oma muki mukaan -muistutus. 

6.2.2. Kampuskisa 

Kartoitettiin hallituksesta paikalle pääsijöitä ma 28.8. 

Saru, Samu (ja Lauri I. ?) haalarirastille, Elsa takkirastille. Ari tulossa 

alkuainerastille, joku muukin opettaja oli kiinnostunut.  

Sara laittanut säpolla kyselyä rastinpidosta jäsenistölle, voidaan kysellä 

myöhemmin whatsapilla jos tarvis. 

  

 

7. Media-asiat 

7.1. Fuksipassi 

Hyväksytäänkö alustavasti fuksipassiin tulevat tehtävät? Hyväksytään tehdyin 

muutoksin. 

 

 

8. EVHV 

8.1. Edunvalvonta 

8.2. Kemian KKR 

-Mahdollisesti tulee vuonna nakki & muusi pääsykoeuudistus: yhteinen digitaalinen 

pääsykoe kemialle, fysiikalle sekä matikalle. Kysymyksiä jokaiselta alueelta. 

-Joensuu-Jyväskylä yhteistyö: Joensuu kiinnostunut ainakin tämmösistä kursseista: 

keittiön kemia, johdatus luonnontieteisiin, biologinen kemia.  

Me saataisiin Joensuusta mm. jonkinlainen kemian lainsäädäntöä käsittelevä kurssi 

sekä materiaalikemiaa (englanniksi).  

Progradu mahdollista tehdä Joensuussa ja vice versa.  

(Helsingistä kinetiikan kurssi) 

-Liikkuvuus ja hyvinvointi: tulevaisuudessa pitäisi olla “fyysistä aktiviteettia” kesken 

luentojen, eli ts. luento ei voi kestää esim. 2h putkeen ilman parin minuutin taukoa. Tämä 

ei tulle käytäntöön luennoilla, joiden taukoilu vaikuttaisi lounasajan kestoon.   

-Pedagogisten mestarien suositukset opintomateriaalin saavutettavuudesta: 

Luentojen tallenteet pitäisi olla tekstitettyjä, mutta sellaiseen ei riitä matluilla resurssit 

eikä automaation taidot. (Esim. fysiikassa ja matikassa liikaa kaavoja ynnä muuta 

tekoälyn tuottamalle tekstistä puheeksi ohjelmalle) 

-Kohti työelämää -kurssi: ainakin fyysikot ottaa irti, nopat tulevat jossain kohtaa kurssista 

vähenemään. 

-Yrityksiltä terveisiä: osaaminen työelämään saapuneilla laadukasta, mutta suosittelevat 

mm. johtamisen kursseja sekä esiintymistaitojen harjoittelua.  

-OKM: diplomi-insinöörin koulutuksen laajentaminen luonnontieteisiin? 
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Tämä koulutus kuulemma vastaa enemmän yritysten tarpeisiin -> enemmän rahoitusta. 

Kemian laitos ehdottaa alueeksi esimerkiksi vety- ja kiertotaloutta. Ongelmia asiaan tuo 

jälleen resurssien puute sekä kiireinen aikataulu suunnitteluun.  

-Vilppi: tekoälyn käytöstä “epäilyjä” :D. Tulevaisuudessa etätentteihin tulee selkeät 

ohjeet tenttikäyttäytymisestä (ml. tekoälyn kieltäminen), jolloin vilppiepäilyt voidaan viedä 

eteenpäin. 

 

8.3. Valiokunnat 

Kesätauolla :) 

 

9. Palauteboksin läpikäynti 

Tyhjää täynnä. 

 

10. Muita esille tulevia asioita 

  

 

11. Budjetoinnit 

● Todettu grillikuluja 25 €. 

 

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen 

Ehdotus: Hyväksytään pöytäkirja 6/23 

Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirja 6/23 

 

13. Seuraava kokous 

7.8. klo 18:15 paikkana Zoom  

 

14. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous klo 18:54. 

 

 

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset 

Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______ 

 

 

____/____/_____                                                        _____/____/______ 

 

 

 

_________________________   _______________________________ 

Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023   Elisa Tirkkonen, taloudenhoitaja 2023 


